



## Referat af bestyrelsesmøde på Humble Skole

d. 6. februar 2019 fra kl. 18-20

Kl. 18:00-20:00

Mødet afholdes på Humble Skole i PLC-mødelokalet

Kl. 17:00-18:00

Afholder forældrerådet møde i Personalerummet (se dagsorden for forældrerådsmødet)

Forklaring: O = orienteringspunkt / D = punkt til drøftelse/dialog

**Tilstede:** Merete, Susanne, Thomas, Søren, Rikke, Mads, Marius, Birgit, Dennis, Tanija, Thit, Tina og Britt

**Afbud:** Lonny, Katrine

**Mødeleder:** Thit

**Tidstyrer:** Susanne

**Referent:** Britt

Pkt.	Emne.	Beslutning	Tid
	Mad - fælles spising sammen med forældrerådet i Personalerummet		18:00 - 18:20
1	<b>Godkendelse af dagsorden</b>	Dagsorden godkendt.	18:20 - 18:25
2	<b>O D</b> <b>Velkommen til Elevrådet</b> <b>- orientering om mødets indhold og den demokratiske proces</b> <b>Tovholder: Thit</b>	Thit orienterede kort om beslutningsprocesser i bestyrelsen.	18:25 - 18:35
3	<b>O</b> <b>Status fra Rådet</b> <b>Tovholder: Thomas</b>	Drøftelser i rådet: Kost og madpolitik, Traditioner og politikker. (se referat fra rådets møde)	18:35 - 18:45
4	<b>O + D</b> <b>Hjemmeplejens parkeringspladser</b>  <b>Bilag: kort over området</b> <b>Tovholder: Merete, Thit, Søren</b>	Bestyrelsen kan ikke tilslutte sig det forslag der foreligger pt. Vi drøfter forskellige forslag til løsninger, forud for et møde vedr. hjemmeplejens parkeringspladser der afholdes i morgen.	18:45 - 19:10



5	<b>O</b> <b>Mobiltelefoner</b> <b>Tovholder: Merete</b>	På baggrund af en foreslået ændring er det drøftet i personalegruppen, hvordan vi forholder os til mobiltelefoner på Humble Skole.	19:10 - 19:20
6	<b>O + D</b> <b>Princip for kommunikation:</b> <b>Procedure og kommandovej - præsentation</b> <b>Tovholder: Britt</b>	Forslag til et princip for kommunikation drøftes og vil kort tid efter mødet blive rundsendt som bilag. Herefter tilskrives teksten i Princippet, så det bliver så kort og præcist som muligt. Processen med tilskæring af teksten aftales på næste møde efter input fra bestyrelse og personalegrupper. Princippet drøftes igen på næste møde samt hvordan vi griber det an med implementeringen og tilhørende handleplan.	19:20 - 19:35
7	<b>O</b> <b>Spørgsmål til generel orientering</b> - Elev og børnestatus (bilag) - Personalestatus (bilag) - Økonomistatus (bilag) hvis der er spørgsmål til dette punkt, bedes du sende dem senest mandag kl 10 til Merete <b>Tovholder: Merete og Thomas</b>	Vi drøfter status og udvikling på tallene. Fra næste gang indsættes også tal på antal børn i gæstepladser.  Økonomi – punktet venter til næste møde.	19:35 - 19:50
8	<b>Eventuelt</b>		19:50 - 19:55
	<b>Kommende punkter</b> Ansvarlig for skole-IT Bjørn orienterer om AULA		
	<b>Godkendelse af referat</b>  Deltagere i mødet underskriver referat af mødet, hvorefter sekretær kan synliggøre referatet på Intra og Skoleporten hurtigst muligt efter mødet.		19:55 - 20:00
Info	<b>Datoer for kommende bestyrelsesmøder:</b> <b>5/3 - 24/4- personalet deltager - 18/6</b> <b>Bilag:</b> <b>Hjemmeplejens parkeringsplads</b> <b>Høringssvar Science strategi</b> <b>Høringssvar Sprogstrategi</b> <b>Personalestatus, Elevstatus, Økonomi</b>		

2/2